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Det pratades mycket om pensionärernas ekonomi och hur regeringen vilseleder 
opinionen då man hävdar att en satsning sker på pensionärer men egentligen sker 
bara en omfördelning och anslagen minskar istället med 300 miljoner, dessutom har 
äldrelyftet tagits bort.

Politikerna har även använt  pensionsinbetalningar till annat än pensioner. Om alla 
inbetalningar varit kvar i pensionssystemet hade troligtvis den s.k. bromsen ej 
utlösts.

Norge och Danmark har ingen skatt på pension.

En uppmaning till ledamöter i KPR var att ta upp frågan om bostadstillägget. Det 
som normalt händer då bostadstillägget höjs är att kommunen höjer avgiften på 
äldreboendet så att pensionären bara får 1/3-del kvar till sig själv. Hur är det I 
Leksand ?

SPF har bildat en Facebookgrupp med Tema Trädgård.

SPF Gävleborg har haft reklam för SPF i TV4 och detta har  gjort föreningen mera 
känd och även gjort att flera nya medlemmar tillkommit än vad det gjorde förra året 
vid samma tid.
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